

**6D5N**

# CHARMS OF CENTRAL VIETNAM

## Danang - Bana Hill - Golden Bridge - Hue - Hoi An - Myson



TC: VNM-606-6D

### HIGHLIGHTS

- ✓ Citadel Complex of Hue
- ✓ Forbidden Purple City
- ✓ Thien Mu 7-story Pagoda
- ✓ Khai Dinh Tomb
- ✓ Huong (Perfume) River Boat Trip
- ✓ Hoi An Ancient Town
- ✓ 400 years old Japanese Covered Bridge
- ✓ Fukien Association Temple
- ✓ Camthanh Water Coconut Village
- ✓ Golden Bridge
- ✓ Le Jardin Flower Garden
- ✓ Old Wineries , French Village
- ✓ Fantasy Amusement Park
- ✓ Marble Mountain
- ✓ Han Market
- ✓ 67M Linh Ing Pagoda
- ✓ Myson -Heritage Site

### PACKAGE INCLUSIVE

- ✓ 2 night hotel in Danang w bf
- ✓ 1 night hotel in Hue w bf
- ✓ 2 night hotel in Hoi An w bf
- ✓ Tours, Meals & Transfer as per Itinerary
- ✓ Admission fee as per itinerary

### PACKAGE EXCLUDES

- ✓ Compulsory Tipping to Guide/Driver USD5/Pax/Day
- ✓ Visa fee, if required
- ✓ Personal Travel Insurance
- ✓ All personal expenses

### DAY 1 SINGAPORE → DANANG - HUE

**(Dinner)**

Upon arrival at Danang Int'l airport – 4th largest City. Our guide will meet you and transfer by bus (100km 2hrs transfer) over the most spectacular Hai Van Pass to **Hue** - the Vietnam's former Imperial Capital. En route pass of Ocean Clouds and the scenic **Fishing Village of Lang Co**, enjoy the beautiful landscape and panoramic views of the clouds, sea and mountain. On arrival in Hue, enjoy Vietnam Royal Style dinner. Overnight in Hue.

HOTEL: ROMANCE/THANH LICH ROYAL OR SIMILAR 4\*

### DAY 2 HUE CITY - DANANG

**(Breakfast/Lunch/Dinner)**

Breakfast. Boat trip along Huong (Perfume) River to visit **Thien Mu Pagoda**. Proceed to visit the **Imperial Citadel** – recognized by UNESCO as World Cultural Heritage. Continue to visit **Flag Tower, Noon Gate, Nine Dynastic Urns, Thai Hoa Palace, and the Forbidden Purple City**. Emperors **Khai Dinh Royal Tomb**. After lunch, back to Danang, drive around Son Tra Peninsula to admire the beauty of Danang city. Visit 67m **Linh Ung Pagoda, Dragon Bridge, Han River Bridge, Love Bridge**.

HOTEL: GRANDVIRIO CITY / AVATAR OR SIMILAR 4

### DAY 3 DANANG - BANA HILL RESORT

**(Breakfast/Lunch/Dinner)**

After breakfast, transfer to **Bana Hills (35km- 45min transfer)** You will have the chance to ride on a modern system of the longest Cable Car (about 6000m), and get a bird's-eye view of the forest in the mid-air, very miraculous and attractive. Visit the amazing **Golden Bridge**, is seemingly suspended 4600ft above sea level in the air by a pair of giant hands that lift it toward the heavens, **Le Jardin** – beautiful Flower Garden, **Old Wineries, French Villas** and 27m **Buddha statue**. Proceed further up to the top of Bana Hill. Explore the beautiful **French Village**, conquer the **Peak of Chua Mountain** at the height of 1487m, passing by the Suspension Bridge. **Fantasy Park** – the 3<sup>rd</sup> largest indoor amusement Park in the world. **Own expenses at Wax Museum**. After buffet lunch, down to Danang by Cable Car. **Shopping** at Han Market, visit **Dragon Bridge, Han River Bridge, Love Bridge**. Dinner & overnight in Danang

HOTEL: GRANDVIRIO CITY / AVATAR OR SIMILAR 4

### DAY 04 DANANG – MYSON - HOIAN

**(Breakfast/Lunch/Dinner)**

Transfer to **Myson** – World Cultural Heritage Site. Former Cham Kingdom, made of bricks and stone with different architecture styles. Transfer to Hoi An. En route, visit **Marble Mountain** and **Non Nuoc Stone Village**. Dinner & overnight in Hoi An. Enjoy the beautiful night views of Hoi An. Dinner & Overnight Hoi An

Hotel: LA CHARM /SHINING REVERSIDE or similar 4\*



### DAY 5 HOI AN - CAMTHANH - HOIAN

**(Breakfast/Lunch/Dinner)**

After breakfast, transfer to **Cam Thanh Water Coconut Village (45 min)** while the boat cruises along the river, observing beautiful Hoi An rural lives with water coconut forest in the background. After that, transfer from the main boat to the bamboo basket boat and slowly rowing to the village. Having an opportunity to learn how to row this unique **bamboo basket boat** and making an art out of coconut leaves. Proceed to Hoi An Ancient Town, you will discover the charming of Hoi An Town by walking to visit a **Chinese Communal House, 400-year-old Japanese Covered Bridge, Ancient Tan Ky Merchant Houses, Fukien Association Temple**. Free for **shopping** at Hoi An. Dinner and overnight in Danang.

Hotel: LA CHARM /SHINING REVERSIDE or similar 4\*



### DAY 06 HOIAN -DANANG → SINGAPORE

**(Breakfast)**

After breakfast, if time permits, you may do your last-minute shopping before your flight back to Singapore. Your tour ends with memories of a truly delightful holiday with **WTS Travel**.



- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to English version itinerary.

**DISCLAIMER** Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice. All flight and hotel are subject to final confirmation. \*Term and conditions apply. Updated 01 February 2024

# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS SERVICE A member of: NTAAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

☎ +65 9116 6994

📍 wtstravelsg

🌐 wtstravel.com.sg

✉ enquiries@wtstravel.com.sg

六天五夜

# 古色古香越南中部游

岘港 \* 巴拿山 \* 黄金桥 \* 顺化 \* 会安 \* 美山



TC: VNM-606-6D

## 行程特色

- ✓ 乘世界最长单杆览车
- ✓ 美仑美奂的法国村
- ✓ 黄金桥
- ✓ 世界第三大梦幻室内游乐场
- ✓ 四百年著名的有盖日本来远桥
- ✓ 多姿多彩的会安夜市
- ✓ 椰子村庄-乘竹蓝船游河
- ✓ 富有诗意的秋盆江
- ✓ 世界文化遗产-占婆王国
- ✓ 古色古香的紫禁城
- ✓ 古龙舟游优美香江
- ✓ 天姆寺
- ✓ 启定皇陵
- ✓ 灵应寺-东南亚最高观音菩萨 67 米
- ✓ 五行山-山水石雕村
- ✓ 本地汉市场
- ✓ 美山-世界文化遗产

## 行程包含

- ✓ 二晚会安
- ✓ 一晚顺化
- ✓ 二晚岘港
- ✓ 餐饮,参观景点以行程为依据
- ✓ 导游以英语讲解为主
- ✓ 入门票 (游乐场的蜡像馆需另付费)

## 行程不包含

- ✓ 给导游+司机的小费: 每人每天美金五元
- ✓ 入境签证
- ✓ 个人旅游保险
- ✓ 个人消费
- ✓ 蜡像馆入门费需自付

### 第一天 新加坡 → 岘港 - 顺化

(晚餐)

抵达越南中部岘港国际机场, 由专业导游迎接, 乘车经过秀丽的海云岭前往顺化古都, 沿途经过陵古钓鱼村, 在此游客可以观赏雄伟美丽的云, 海, 山全景。抵达顺化-联合国世界文化遗产, 晚餐享用越南的皇帝餐, 入住顺化酒店 (岘港机场 - 顺化 2 小时车程)

酒店: ROMANCE/THANH LICH ROYAL 或同级 4

### 第二天 顺化 - 岘港

(早 / 午 / 晚)

早餐后, 乘坐搭仿古龙舟画舫游船游览香江, 宁静的香河两岸风光尽收眼底, 河上轻舟片片还有远处山岗上的李树累累, 参观天母寺。续参观仿北京故宫建筑的皇城, 特色的建筑如: 旗帜塔, 午们, 九宫臣像, 太和殿, 紫禁城, 九鼎等。再参观启定皇帝陵墓。午餐后驱车途经东南亚最长的海云隧道 (6.28 公里) 前往岘港。到达岘港, 参观山茶半岛, 67 米高的灵应寺望海观音, 可伏视岘港全城市的美丽风景。晚餐, 入住岘港酒店

酒店: GRANDVRIO CITY /AVATAR DANANG 或同级 4\*



### 第三天 岘港 - 巴拿山 - 黄金桥 - 岘港

(早 / 午 / 晚)

早餐后, 前往巴拿山 Ba Na Hills (离岘港约 35km) 这里气候温和一年四季凉爽, 也被称为大叻或萨巴第二, 旅客可在一天内感受到春-夏-秋-冬四季的交换。乘坐世界最长的缆车六千米长, 参观黄金佛手桥, 似乎被一对巨大的手将它抬向天空, 从上面欣赏壮丽景色。美丽浪漫的大花园 “Le Jardin”, 老酿酒厂, 法国别墅, 27 米高的菩萨雕像。乘坐小缆车到山顶的法国山城, 乘坐世界最长的缆车参观巴拿山梦幻公园- Fantasy Park-世界第三大室内游乐场, 蜡像馆入门费需自付。征服高于海拔水平 1487 米的最高峰, 途经悬索桥观赏及拍照巴拿山以及岘港的全景, 到巴拿山就好像来到人间仙境, 腾云驾雾身临高空。游毕返回岘港, 到汉市场购物, 参观龙桥, 寒江桥, 情人桥。入住岘港酒店。

酒店: GRANDVRIO CITY /AVATAR DANANG 或同级 4\*

### 第四天 岘港 - 美山 - 五行山 - 会安

(早 / 午 / 晚)

早餐后, 前往美山-世界文化遗产。途中停留五行山参观佛教圣地和山水石雕村。回会安晚餐。当晚在会安住宿。

酒店: SHINING RIVERSIDE /LE CHARM 或同级 4\*

### 第五天 会安 - 椰子村 - 会安古城

(早 / 午 / 晚)

早餐后, 前往会安乡村的椰子村庄, 先乘小船观赏 水椰子林的美景, 欣赏两岸的明媚风光, 之后转到竹蓝船, 游览及欣赏一场有趣的表演。午餐后, 继续参观世界文化遗产会安的历史文化, 在这里将会欣赏到十七世纪的古老街道, 古物, 古桥, 会馆等。之后浏览城里最具特色, 的建筑, 沙黄文華博物館、幾百年的古民居、福建會館、手工藝場, 秋盆, 400 年历史的有篷盖的流线型木制的日本桥。享受会安美丽非凡的夜景, 在会安夜市自由购物。入住会安酒店

酒店: SHINING RIVERSIDE /LE CHARM 或同级 4\*



### 第六天 会安 - 岘港 → 新加坡

(早餐)

早餐后, 自由活动, 于指定时间送往岘港机场, 返回美丽家园, 希望你有个愉快的旅程

备注:

- 行程如有更改将以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先通知。
- 如果中文和英文有不符之处, 将以英文为准。

# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NTAAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg